

Einweg-Augenschutzpads | Disposable eyeshields

Unsere latexfreien und hypoallergen Augenschutzpads bieten dem Patienten lichtdichten Augenschutz während der Anwendung. Die flache Form erleichtert die Handhabung in den zu behandelnden Gesichtsbereichen. Augenbrauen und Schläfen des Patienten bleiben für die Behandlung frei zugänglich. Die leicht haftende Auflagefläche ermöglicht ein schmerzfreies Positionieren und Entfernen. Zudem erleichtert die Zuglasche das Abnehmen der Augenschutzpads nach der Behandlung. Die Einweg-Augenschutzpads sind zertifiziert nach europäischen Standards. Anzuwendende Harmonisierungsvorschriften der EU für die nachstehenden Produkte: Richtlinie 2001/95/EG; Verordnung (EU)2016/425.

Our latex-free and hypoallergenic eye protection pads provide the patient with light-tight eye protection during treatment. The flat shape facilitates handling in the facial areas to be treated. The patient's eyebrows and temples remain freely accessible for treatment. The slightly adhesive contact area allows painless positioning and removal. In addition, the flap makes it easier to remove after treatment. The disposable eye protection pads are certified according to european standards. EU harmonisation requirements to be applied to the following products: Directive 2001/95/EC; Regulation (EU)2016/425.

Laser/LED



- Hautfreundlich
- 25 Paar pro Packung
- Auch für IPL geeignet
- Kind to the skin
- 25 pairs per pack
- also suitable for IPL

Angewendete, harmonisierte Norm |
Applied, harmonized norm:
EN 207:2017

Art.-Nr.: 600-LASP-25-N

Wellenlänge (nm) Wavelength (nm)	Schutzstufen der Filter (EN 207) Protection levels of the filter (EN 207)
180 – 315	D LB7 + IR LB3 + M LB3Y
> 315 – 1400	D LB6 + IR LB7 + M LB7Y
> 1400 – 11000	DI LB4
PF CE	

IPL



- Hautfreundlich
- 50 Paar pro Packung
- Kind to the skin
- 50 pairs per pack

Angewendete Norm |
Norms applied:
ISO 12609-1:2013

Art.-Nr.: 600-IPLP-50

Dermabrasion



- Hautfreundlich
- 50 Paar pro Packung
- Kind to the skin
- 50 pairs per pack

Angewendete Normen |
Norms applied:
EN 13501-1, EN ISO 9237,
EN ISO 9073-4, EN ISO 105-B02

Art.-Nr.: 600-DERM-50

Anästhesie | Anesthesia



- Hautfreundlich
- 50 Paar pro Packung
- Kind to the skin
- 50 pairs per pack

Angewendete Normen |
Norms applied:
EN 13501-1, EN ISO 9237,
EN ISO 9073-4, EN ISO 105-B02

Art.-Nr.: 600-ANAS-50